
Föreningsärende 

Föreningen Uppsala läns taxeringsnämndsordförande 

höll den 4 mars 1975 sitt årsmöte på Hotell Gillet i Uppsala under ordförande
skap av översten Åke H:son Söderbom. 71 taxeringsfunktionärer var närva
rande vid detta årsmöte, som hade ordnats i anslutning till ett instruktions
sammanträde rörande arbetet med 1975 års inkomst- och förmögenhetstaxe
ring. Till detta sammanträde hade Länsstyrelsen kallat samtliga taxerings
nämndsordförande och vissa kronoombud i Uppsala fögderi. Sedan styrelsens 
och revisorernas berättelser presenterats och styrelsen beviljats ansvarsfrihet 
för 1974 års förvaltning, företogs val av styrelseledamöter, revisorer och 
suppleanter. Efter konstituering fick styrelsen följande sammansättning: ord
förande översten Åke H:son Söderbom, vice ordf. kamreraren Ann-Mari 
Kekonius, sekreterare ingenjören Bengt Bornefalk, kassaförvaltare kontors
skrivaren Inga-Lill Hansen, övr. ledamot kantorn Stig Sandahl. Till styrelse
suppleanter valdes fögderidirektör Tage Persson och kamreraren Gustav 
W allin (nyval) . Till revisorer omvaldes kronoassistenten Stig Andersson och 
taxeringsrevisorn Birger Eklund med förmannen Edvin Olofsson som supp
leant (nyval). 

Att representera föreningen vid Riksförbundets sammanträden utsågs Sö
derbom, Bornefalk, Kekonius och Hansen. Årsavgiften för år 1975 bestämdes 
i enlighet med styrelsens förslag till 40 kr. vari ingår prenumerationsavgiften 
för tidskriften Skattenytt. Rapport från Riksförbundets årsmöte i Stockholm 
den 18 okt 1974 lämnades. Särskilt nämndes att erfarenheter i taxeringsnämn
derna alltför sällan synes komma fram till finansministern och hans med
hjälpare. 

F. kronofogden Åke Allenmark, som avgick ur styrelsen efter att i 20 år 
från 1955 varit styrelseledamot och kassaförvaltare, blev föremål för hyll
ningar. Herr Söderbom framförde föreningens hjärtliga tack och överläm
nade en bokgåva. Länsrådet Lennart Lendel framförde Länsstyrelsens tack 
för de 30 år som Allenmark varit taxeringsnämndsordförande. Herr Lendel 
framförde vidare ett tack för gott samarbete med föreningens ordf. Söderbom. 
Till de närvarande framförde sedan herr Söderbom ett tack för visat intresse 
för föreningens arbete. Fru Kekonius framförde föreningens tack till herr 
Söderbom för ett synnerligen skickligt ledarskap. 

Länsstyrelsens sammanträde angående taxeringsfrågor hölls på förmiddagen 
med början kl 08.30, och Lokala Skattemyndighetens instruktionssammanträde 
ägde ru_m efter lunchuppehåll. Föreningens årsmöte ägde rum i samband med 
kaffet vid den gemensamma lunchen i Gillesalen. 
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